
Interpellation – tusentals gifttunnor i vårt län

Enligt Länsstyrelsen i Gävleborg har närmare 2500 områden i vattnet längs 
Gävleborgskusten identifierats som förorenade. Flera av områdena finns i Gävle kommun. 
Gävle kommun har många medborgare som bor vid kusten och även turistverksamhet som 
är kopplad till kusten och havet. Att vi har en god havsmiljö är viktigt inte bara för människor 
men även för det natur- och djurliv vi har i kommunen.

Vidare så har Länsstyrelsen i Gävleborg även redovisat att Gävles fjärdar är det kustområde 
som är mest belastat av metaller, med höga halter av kvicksilver, bly och kadmium i Yttre 
fjärden och höga zink- och kopparhalter i Inre fjärdens sediment. Detta innebär att områdena 
ej uppnår god kemisk ytvattenstatus. Även kustområdena Norrsundet och Iggesund har 
identifierats som områden med höga halter av metaller och miljöfarliga ämnen. 

Sanering av områdena är främst ett uppdrag för staten och ansvariga myndigheter. De 
summor som har avsattas för denna typ av sanering är dock bristande.

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor till kommunstyrelsens ordförande Åsa 
Wiklund Lång,

Hur arbetar Gävle kommun med att säkerställa att de förorenade områdena saneras?

Hur arbetar Socialdemokraterna, Miljöpartiet, Centerpartiet och Liberalerna i kommunen gentemot 
regeringen och budgetpartierna när det kommer till frågan om de förorenade områdena?

Är kommunstyrelsens ordförande nöjd med regeringens insatser när det kommer till tidsplanen för 
sanering av de förorenade områdena? Om inte, vilken tidsplan vill man se när det kommer till 
sanering av de förorenade områdena?

Är kommunstyrelsens ordförande nöjd med regeringens tillförda medel för sanering av de 
förorenade områdena? Om inte, har kommunstyrelsens ordförande uttryckt att större summor ska 
tillföras sanering av de förorenade områdena?


